
Protokół nr 4/19
z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Słupsku, które odbyło się 

w dniu 19 marca 2019 roku.

1. Sprawy regulaminowe, (początek posiedzenia godz.7.42).

Przewodniczący Komisji  Paweł  Szewczyk  otworzył  posiedzenie  Komisji,  przywitał  wszystkich
uczestniczących  w  obradach  i  stwierdził,  że  jest  quorum  umożliwiające  podejmowanie
prawomocnych postanowień.
(Lista obecności stanowi zał. Nr 1 do niniejszego protokołu.)
Przypomniał, że proponowany porządek obrad wraz z materiałami radni otrzymali w koresponden-
cji. 
(Informacja o posiedzeniu Komisji stanowi zał. Nr 2 do niniejszego protokołu.)
Zapytał, czy ktoś chciałby zgłosić wnioski do porządku obrad.
Nikt z radnych nie zgłosił żadnych wniosków, w związku z tym prowadzący obrady poddał porzą-
dek obrad pod głosowanie. 
Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (8)
Jan Lange, Wojciech Lewenstam, Anna Rożek, Paweł Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Pa-
weł
Szewczyk, Aldona Żurawska

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania
jednogłośnie przyjęła do realizacji następujący porządek obrad:
1. Sprawy regulaminowe.

2.  Rozpoznanie  skargi  na  działalność  Prezydenta  Miasta  Słupska  w  zakresie  podejmowanych
działań  pozbawiających mieszkańców możliwości  korzystania  z  przydomowych pomieszczeń
gospodarczych oraz ogródków.

3. Sprawy bieżące.

Przewodniczący Komisji  Paweł  Szewczyk zapytał,  czy ktoś  z  radnych ma uwagi  do Protokołu
Nr 3/19 z posiedzenia Komisji, które odbyło się w dniu 19 lutego 2019 r.
Nikt  z  członków  Komisji  nie  zgłosił  uwag,  więc  prowadzący  obrady  poddał  pod  głosowanie
przyjęcie protokołu.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (8)
Jan  Lange,  Wojciech  Lewenstam,  Anna Rożek,  Paweł  Skowroński,  Renata  Stec,  Jacek Szaran,
Paweł
Szewczyk, Aldona Żurawska

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania
jednogłośnie przyjęła Protokół  Nr 3/19 z  posiedzenia Komisji,  które odbyło się  w dniu 19
lutego 2019 roku.
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Ad.pkt.2.  Rozpoznanie  skargi  na  działalność  Prezydenta  Miasta  Słupska  w  zakresie
podejmowanych działań pozbawiających mieszkańców możliwości korzystania z

                   przydomowych pomieszczeń gospodarczych oraz ogródków.

Przewodniczący Komisji Paweł Szewczyk przypomniał, że radni otrzymali treść skargi z 26 lutego
2019 r. mieszkańców ulicy Portowej i Borchardta na działalność Prezydenta Miasta Słupska w zakresie
podejmowanych  działań  pozbawiających  mieszkańców  możliwości  korzystania  z przydomowych
pomieszczeń gospodarczych oraz ogródków oraz stanowisko  Prezydenta Miasta Słupska, który  uznał
skargę za bezzasadną – pismo z dnia 18 marca 2019 r.
(Skarga  stanowi  załącznik  Nr  2,  a  stanowisko  Prezydenta  Miasta  Słupska  załącznik  Nr  3  do
niniejszego protokołu).
Poprosił o zabranie głosu przedstawiciela Skarżących.
Przedstawiciel Skarżących przedstawił skargę.
Prezydent  Miasta  Słupska  Krystyna  Danilecka-Wojewódzka przedstawiła  swoje  stanowisko
dotyczące skargi.
W dyskusji  udział  wzięli:  radny Paweł  Skowroński,  Przewodniczący Komisji  Paweł  Szewczyk,
przedstawiciel Skarżących, radny Jan Lange i radny Jacek Szaran.

Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (5)
Jan Lange, Wojciech Lewenstam, Anna Rożek, Paweł Szewczyk, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)
Paweł Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Słupsku po zapoznaniu się:
- ze skargą z 26 lutego 2019 r. mieszkańców ulicy Portowej i Borchardta na działalność Prezydenta
Miasta  Słupska  w zakresie  podejmowanych  działań  pozbawiających  mieszkańców  możliwości
korzystania z przydomowych pomieszczeń gospodarczych oraz ogródków,
- ze stanowiskiem Prezydenta Miasta Słupska, który uznał skargę za bezzasadną 
oraz po wysłuchaniu Skarżących, w drodze dyskusji,  w wyniku głosowania większością głosów
przyjęła stanowisko Prezydenta Miasta Słupska i uznała skargę za bezzasadną.

Ad.pkt.3 Sprawy bieżące.

Przewodniczący  Komisji  Paweł  Szewczyk  poinformował,  że  wpłynęła  kolejna  korespondencja
dotyczącą działalności Schroniska dla Zwierząt, korespondencja w ramach informacji o działalności
publicznej. 
(Ww. korespondencja stanowi załącznik Nr 4 do niniejszego protokołu).
Prezydent  Miasta  Słupska  Krystyna  Danilecka-Wojewódzka przedstawiła  aktualną  sytuację
dotycząca Schroniska dla Zwierząt.
Przewodniczący  Komisji  Paweł  Szewczyk jego  zdaniem  pewne  zastrzeżenia  wyartykułowane
w pismach mieszkanki Słupska są zasadne.  Uznał,  że dobrym rozwiązaniem byłoby omówienie
tematu dotyczącego działalności Schroniska, budowy nowego, na komisji branżowej.
Radna Jan Lange powiedział, że z uwagi na fakt, iż Urząd Miejski przesłał sprawę do WSA, więc
Komisja powinna poczekać na wyrok sądowy.

W  dyskusji  wzięli  udział: radna  Aldona  Żurawska,  radna  Renata  Stec,  radny  Jan  Lange,
Przewodniczący Komisji Paweł Szewczyk.
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          Członkowie Komisji przez aklamacje przyjęli do wiadomości pisma mieszkanki – wnioski
o  udzielenie  informacji  publicznej  w  zakresie  funkcjonowania  Schroniska  dla  Zwierząt  wraz
z odpowiedziami.

Przewodniczący Komisji Paweł Szewczyk zapytał, czy ktoś z członków Komisji chciałby zgłosić 
jakieś wnioski, uwagi bądź zapytania.

Nikt z członków Komisji nie zgłosił się.
W  związku  z  powyższym  stwierdził,  że  Komisja  zrealizowała  porządek  obrad  i  zamknął
posiedzenie.
Na tym posiedzenie zakończono - godz. 8.22.

Protokół sporządziła:
Bożena Dacko
Inspektor BRM                    

Przewodniczący Komisji

      Paweł Szewczyk 
 


